
Onderzoek beheer openbare 
ruimte Westerveld

Toelichting resultaten door de Rekenkamercommissie in de 
raadsvergadering van 17 mei 2022. 



Vraagstelling onderzoek

• Vanaf 2015 heeft er in opdracht van de raad een wijziging in het beleid inzake het 
beheer van de openbare ruimte plaatsgevonden. 
• Doel van de beleidswijziging is om inwoners intensiever te betrekken bij het 

beheer en onderhoud van de eigen leefomgeving. 
• De rekenkamercommissie heeft onderzocht in hoeverre die beleidswijziging een 

verbetering is ten opzichte van het voorgaande beleid, toen technische richtlijnen 
leidend waren voor het beheer en onderhoud van de openbare ruimte.



Conclusies

• Door de introductie van het nieuwe beleid is in de werkwijze van de gemeente 
meer aandacht gekomen voor het betrekken van inwoners bij het beheer van de 
openbare ruimte. 
• Het nieuwe beleid is nog wel onvoldoende expliciet gemaakt (bijv. mate van 

participatie). Hierdoor zijn binnen en buiten de gemeente verschillende 
interpretaties en verwachtingen ontstaan over de werking van het nieuwe beleid 
in de praktijk. 
• De impact van het nieuwe beleid op de rollen van de raad is onvoldoende 

onderwerp van gesprek.
• Met de introductie van het nieuwe beleid zijn de budgetten voor het beheer van 

de openbare ruimte toegenomen. Dit is primair het gevolg van een correctie van 
bezuinigingen onder het voorgaande beleid. 



Aanbevelingen

• Laat het college doorgaan met het ingezette beleid, maar maak de ambities hierin 
concreet en meetbaar en maak hierover afspraken met de raad hoe die hierin 
wordt meegenomen en pas de actieve informatievoorziening aan de raad hierop 
aan.
• Raad aan de voorkant: voorafgaand aan belangrijke projecten in de openbare 

ruimte dient de gemeenteraad zijn rol, kaders en werkwijzen vast te leggen.
• Knoppenvoorstel 2.0: creëer als raad de financiële randvoorwaarden om het 

ingezette beleid te laten renderen. 


